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To TCT EEC @ inv. IEEE EKER @rrinvwis
From: 5.1 5.1.2e

Sent: Sat 1/2/2021 1:45:07 PM

Subject: RE: Memo communicatiemomenten januari

Received: Sat 1/2/2021 1:45:07 PM

@ minvws.nl

Van: 5.1.2e 51.2e |]JE e minvws.nl>
Verzonden: donderdag 31 december 2020 15:18

@minvws.nl>;

IEREEEN) SEEc inv >

lk wens je alvast een fijne jaarwisseling

)" JJBEM @minvws.nl>
Verzonden: 30 dec. 2020 19:18

Onderwerp: RE: Memo communicatiemomentenjanuari

Allen,

In aansluiting op de vraag van EEE

Zoals aangegeven lag over de[EEE een uitgewerkte storyline klaar. Veel meer dus dan “wordt aan gewerkt”
Die voeg ik hier bij.

Voorts nog een iets verdere concretisering van Rotterdam Zuid in het memo, met dank aan IEEE

Vwb de vragen over The Beast (Strip 1):
1. De aantallen die deze robot kan verwerken zijn een veelvoud van alle beschikbare apparaten tot nu toe

2. De verwerking van de 20.000 tests per etmaal doet de robot helemaal zelf, tot het afdraaien van de dopjes van de test-

tubes. Bij alle bedtaande systemen zijn veel van deze handelingen alleen met menselijke interventie of met mechanische

tussenstops mogelijke
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3. De robot kan (door de bluetooth technologie) alle analyses direct zelf online terugkoppelen naar de juiste testpersoon.

De animatie (zie link in memo) legt alle drie deze componenten duidelijk uit.

Nog extra: we hadden vandaag nog even contact met Hugo over de communicatie. Hij geeft aan: “Tot de eerste week van januari

alleen zakelijke, op vaccinatie gerichte berichten”.

Dus onze focus zal op de periode daarna moeten liggen, zoals ook in de intro van het memo al is gesuggereerd.

Tot morgen!

Van: EGE HEEDo minvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 december 2020 15:07

) minvws.nl>; )
@ minvws.nl>; ) minvws.nl>;

) minvws.nl>5.1.2¢ 5.1.2e

Onderwerp: RE: Memo communicatiemomenten januari

Dank. Echter ik vrees een herhaling van zetten in het gesprek met de minister. Hij wil inhoud, niet alleen proces.

Je had daarvoor op 16/12 een memo gestuurd met storylines.
Ik heb bekeken of die nu voldoende zijn voor de minister. Ik denk dat het glas halfvol is, en je toch nog even zult moeten

aanvullen.

-Voor wat betreft de Beast was verhaal denk ik het meest compleet maar miste ik nog wel details: waarom is deze robot

ook internationaal nou zo uniek? Wat maakt m anders dan de robots die andere landen hebben gekocht?

concreter te maken richting Minister. Wil je dat ism aanvullen?

-wat betreft R’dam: er is intussen een uitgebreid plan van

iEE
wat ons in staat stelt het verhaal

-wat betreft ademtest mis ik helaas nog steeds het inhoudelijke verhaal. Dat zoudenBEE olzens mij samen maken

incl een tijdlijn. De minister heeft gevraagd om inzicht in de stappen die al zijn gezet en nog moeten worden gezet op 3

dimensies:

1- formele goedkeuringskant (validaties, CE label)
2- opschaling productie
3- uitroVimplementatie
Hij heeft daar nu 2 of 3 keer om gevraagd, we zullen echt met meer moeten komen dan “wordt aan gewerkt”.

Laat me anders even weten wat je nodig hebt

Groet

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

A al

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE) MERE ins. i>

Datum: woensdag 30 dec. 2020 1:24 PM
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minvws.nl>

Onderwerp: Memo communicatiemomentenjanuari

Allen,

Bijgaand vast een memo met de stand van zaken op diverse communicatie-activiteiten die gepland en/of voorgenomen zijn.

Als input voor gesprek met Hugo op 31-12.

Een vriendelijke groet,

Es —Ministerie van VWS


